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OLIVIERNIEUWS nr. 45      20 december 2023 
 
 
Voor u ligt het kerstnummer 2023, de vijfenveertigste editie van ons Oliviernieuws. 
 
Hieronder onze wens voor de kerstdagen en het nieuwe jaar, zoals gebruikelijk gemaakt door Carla 
van Gisbergen, moeder van onze bewoner Tijn Tacken. 
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OLIVIER IN DE TWEEDE HELFT VAN 2023 
 
 Moergestel: een kreatief kerstdorp 

In Moergestel is weer een kerststallenroute georganiseerd die ook langs het Antoniushuis komt. Je 
kunt de route (20 kilometer) of een deel ervan lopen of fietsen tussen 16 en 31 december. 
 
Als tip staat geeft de brochure van de route aan: 
‘Sluit uw tocht af met een bezoek aan Galerie de 
Verdieping. Daar exposeert Moergestel Kreatief 
en is de Erfgoedhoek omgetoverd in kerstsfeer. 
Er zijn ook oude klassenfoto’s van de basisscholen 
te zien van de jaren 1945-2010.’ 
 
Galerie de Verdieping is gevestigd in Den 
Boogaard aan het St Jansplein. Onze bewoners 
Thijs en Marjoleine zijn weer deelnemer! 
 

 
Marjoleine zegt erover: 
‘Het is altijd weer leuk 
om je werk te tonen.’ 
 
 
 
 
 

 
 Kerstdiner 

Het was weer een geslaagd kerstdiner op woensdag 13 
december! Teamlid Mariëlle bericht er het volgende 
over.  
 
De bewoners zeggen: Feestelijk…Goed gevuld…Leuk… 
Zeer, zeer, zeer lekker…Goede aankleding… 
Sfeervol…Gezellig…Erg lekker…Iedereen goed gezind... 
Het gastteam heeft weer goed hun best gedaan, en nu 
weer op het gewone pad gaan. 

 
 
 
 
En Olivier zegt:  
 

JABBEDABBEDAP,  
ANITA EN EVELIENE, 

 BEDANKT VOOR DE KERSTHAP! 
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 Uit eten op 9 december: sushi 
Met de hele groep gezellig en heerlijk uit eten bij Little Asia in Oisterwijk. 
Het was echt GENIETEN!! 
Dit is een avondje voor in de boeken! 

 
 
 Sinterklaasavond bij Olivier 

Sint Patrick en Piet Harm doen verslag van de Sinterklaasavond: 
 

 
Vrijdagavond 1 december vierden wij gezellig onze 
Sinterklaasavond. Eerst gingen we lekker eten. Rond 19.30 uur 
gingen we aan de koffie met een lekker plakje cake en 
appeltaart. Samen met Hanneke gingen we de cadeaus 
uitdelen. Dit waren puzzelboekjes en kleurboekjes die Sint Emy 
en Piet Ingrid hadden gekocht. Daarna ging een deel van de 
bewoners een film kijken (De club van Sinterklaas) en een 
ander deel ging een spel spelen (Praat en daad). Dit spel 
bestond uit vragen beantwoorden met de nodige opdrachten. 
Tussendoor waren er allerlei lekkernijen, hapjes en een drankje. 
We kijken terug op een gezellige avond. Tot volgend jaar. 
 

 
 

 De koffie-inloop 
Het was vrijdagavond 24 november een gezellige drukte bij Olivier. Tal van ouders waren afgekomen 
op een koffie-inloop, die door het team op touw was gezet om de samenwerking aan te halen. Prima 
initiatief! De tafel werd steeds langer 
en er moest ook een hangtafel 
bijkomen. Zo'n informeel momentje 
werd enorm gewaardeerd door de 
ouders, maar vooral ook door de 
bewoners. Er is veel gelachen en 
gekletst. 
Elke avond staat om 19.30 uur de 
koffie klaar voor de bewoners. Alle 
familieleden weten dat ze spontaan 
aan kunnen schuiven. 
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 Vrijwilliger bij het stembureau 
Onze bewoner Patrick heeft bij de Tweede Kamerverkiezingen als vrijwilliger meegedraaid in het 
stembureau in Moergestel. Hieronder zijn verslag. 
 

 
Ik heb vandaag, 22 november, geholpen bij het 
stembureau in Den Boogaard in ons mooie Géssel. Bij 
binnenkomst werd ik goed ontvangen door de andere 
vrijwilligers. Ze legden mij uit wat ik moest doen: bij 
de ingang gaan staan en de binnenkomende mensen 
verdelen over 2 kanten voor een vlotte doorstroom 
om te kunnen stemmen. 
Ik vond het een leerzame middag en zeker voor 
herhaling vatbaar. 
 

 

 Gezelligheid kent geen tijd maar kost wel blauwe voeten 
Zondag 19 november bracht een sportief 
middagje voor de Olivierders. Ze zijn gaan 
bowlen in Oisterwijk. Het was een geslaagd uitje 
en de duim ging omhoog toen we aan 
Jacqueline vroegen hoe zij het had gevonden. 
Tijn gaf aan dat hij net 3 punten tekort kwam op 
de winnaar en daarvan baalde, maar hij had wel 
een strike gegooid voor Patrick. 
 
 
Marjoleine citeerde het volgende 'Gezelligheid kent geen tijd maar het kost me wel blauwe voeten.' 
We hebben de dag afgesloten met een etentje in een plaatselijk eetcafé. Daar hebben we heerlijk 
gegeten en de sfeer was goed. 
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 Gezelligheid 
In het afgelopen half jaar heeft het team ook allerlei gezellige 
avondjes georganiseerd: met bingo, spelletjes of films. Veel 
bewoners zijn actief geweest in de keuken door mee te 
helpen met bakken en koken. 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 Nieuwe keuken bij Olivier 
De keuken vertoonde na bijna 15 jaar intensieve dienst mankementen en is half november vervangen. 
Hubert-Jan en Marjo hebben de voorbereiding en de onderhandeling met de leveranciers op zich 
genomen, en Hubert-Jan was er van ’s ochtends vroeg tot ’s avonds laat bij om toe te zien op het 

afbreken van de oude keuken en het opbouwen 
van de nieuwe. 
 
De gastvrouwen zorgden met de bewoners 
voor het uitruimen. Het afbreken - onder 
leiding van Cor - en het opbouwen van de 
nieuwe keuken verliep razendsnel. De 
apparatuur werd weer teruggeplaatst (behalve 
dan de koelkast die is vervangen door een 
groter exemplaar). Samen met de gastvrouwen 
werd er vervolgens weer ingeruimd… 
De nieuwe keuken is met pannenkoeken 
ingewijd door Hubert-Jan. 
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Verslag van gastvrouw Anita: 
 
Olivier heeft een nieuwe keuken (met een ruimere koelkast). Hoog tijd na 
vijftien jaar. Half november was het in vijf dagen gefikst: uitruimen, 
demonteren, plaatsen. 
In de tussentijd sprongen ouders bij door thuis te koken en het eten naar 
Olivier te brengen. We mochten van Jacqueline van haar keuken gebruik 
maken. En dat verdiende natuurlijk een bloemetje. 
Op de foto roeren Frank en Hanneke al in de pan. 
 

 
 Borrelavond met de senioren  

 
 
 
Vrijdagavond 3 november zijn de senioren uit het 
Antoniushuis uitgenodigd voor een borrelavond met de 
bewoners. Woonstichting Leystromen droeg bij in de 
kosten vanuit het leefbaarheidsbudget dat Olivier elk jaar 
van de Woonstichting krijgt. Het budget is bestemd om de 
verbinding tussen buren te bevorderen. Het verslag is van 
Junis en Hanneke. 
 

 
 
Het was een gezellige avond en bijna alle senioren waren er. Het was van 19.30 tot 21.30 uur. 
We kregen leuke cadeautjes van de senioren; plantjes en een kerstpop. 
De borrelplanken die wij hadden gemaakt waren goed gevuld. 
Bijna alle bewoners van Olivier waren erbij. Het is zeker voor herhaling vatbaar. 
 

 
 Brandweeroefening 

Op maandagavond 30 oktober kwam de brandweer van Moergestel voor een ontruimingsoefening bij 
Olivier. Er was brand en rookontwikkeling bij de lift op de eerste verdieping waardoor het brandalarm 
af ging. De bewoners gingen of snel naar buiten naar de verzamelplaats aan de straatkant of in een 

veilig gedeelte staan in de gang. Echter voor Hanneke en 
Patrick was dat niet mogelijk door de rookontwikkeling in de 
gang bij hun appartement. 
Zij bleven in hun appartement en hadden belcontact met de 
begeleiding die hen geruststelde en vertelde dat de 
brandweer zou komen om hun te redden en dat gebeurde na 
een tijdje ook. 
Na afloop hebben de bewoners nog gekletst met alle 
brandweermannen in de groepsruimte en de oefening 
besproken. Junis heeft nog, op zijn verzoek, in de 
brandweerauto gezeten. 
Jacqueline vroeg aan de brandweercommandant wat ze 
moest doen als er echt brand zou zijn. ‘Hetzelfde als wat jullie 
nu hebben gedaan’, was zijn antwoord.  
Het was een geslaagde oefening.  
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 Broers- en zussendag 
Begin september is door PB-er Emy een broers- en zussendag georganiseerd. Haar verslag: 
 

We hebben weer een onwijs gezellige, 
sfeervolle BROERS- EN ZUSSENDAG 
georganiseerd bij Olivier en dit heeft plaats 
gevonden op 2 september van 14:00-19:00 
uur. Samen hebben we op deze dag in 
groepjes Diverse ‘HEERLIJKE’ gerechten 
gemaakt zoals: Courgettesoep, Plaatpizza, 
Salades en een heerlijk Broodje 
Hamburger/Vegaburger. 
Ook konden ertussen door verschillende 
bordspelletjes gedaan worden en werd het 
dartbord voor de dag gehaald. Wie kan er in 
de Bull (Rode stip) gooien? Verder kon er natuurlijk ook gezellig gekletst worden en hebben we 
er een leuke dag van gemaakt met zijn allen. ‘Veel gelachen en het was een geslaagde dag’. Fijn 
om iedereen weer bij elkaar te zien en ook het enthousiasme van alle broers en zussen binnen 
Olivier. 

 
 
BEWONERSOVERLEG 
 
 Het gaat er democratisch aan toe bij Olivier 

Nederland heeft een nieuw parlement gekozen. Maar ook de bewoners van Olivier hebben hun - 
ahum! - vertegenwoordigend orgaan. 

We hebben het over het bewonersoverleg. Op 6 
december vond dat voor het laatst plaats aan de 
tafel in de gemeenschappelijke ruimte. Hanneke 
maakte samen met Mariëlle van het team de 
notulen, die Oliviernieuws in heeft mogen zien. 
‘Hoelang moet de lunch eigenlijk duren?’, was een 
vraag die op tafel kwam. Het wordt nog uitgezocht 
of daar afspraken over zijn gemaakt. De twaalf van 
Olivier hebben in hun laatste vergadering ook 
besloten dat ze graag zelf keuzes willen maken over 
de activiteiten rondom het 15-jarig bestaan in 2024. 
Liefst acht keer dit jaar is er een bewonersoverleg 
geweest. Er kwam van alles langs. Wie gaat de 
spelletjeskast opruimen? Willen we een kerststal op 
het terras? Is elke week tuincorvee niet te veel? Er 

zijn heel wat spijkers met koppen geslagen. Ook dit jaar geen vuurwerk op oudejaarsavond, 
bijvoorbeeld. Afgesproken is ook dat de nieuwe messen met de hand afgewassen moeten worden (dus 
niet in de vaatwasser). 
Maar de belangrijkste afspraak van het jaar werd toch wel door notulist Harm na de vergadering van 
6 juni opgetekend: 'Heb respect voor de keuzes van een andere bewoner! Regie over je eigen leven is 
heel belangrijk! Het is tenslotte jouw leven.' 
Zo is het maar net!  
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BEWONERS EN TEAM 
 
 Jacqueline interviewt Sabrina 

Ook in deze aflevering van Olivier Nieuws kruipt een bewoner in de huid van een interviewer. Deze 
keer vraagt Jacqueline Sabrina het hemd van haar lijf. 
 
Wat zijn jouw hobby's, Sabrina? 
‘Nou, dat zal ik je zeggen, 
Jacqueline. Ik hou heel erg veel van 
muziek. Maar er moet wel een 
lekkere beat onder zitten. Dan sta 
ik echt te dansen in de kamer.’ 
 
En welke zanger vind jij dan het 
leukst? 
‘De liedjes van Marco Borsato vind 
ik heel erg mooi.’ 
 
Ga je ook wel eens op stap? 
‘Natuurlijk. Het liefst met onze 
twee jongens van vijf en zeven. Dat 
zijn de leukste uitjes. Samen naar 
een binnenspeeltuin of naar het 
trampolinepark. Nou, dan liggen 
papa en mama 's avonds ook 
doodmoe op de bank.’ 
 
Als Jolanda er niet is bij Olivier, wat doe jij dan? 
‘Tja, dan moeten we goed kijken wat er allemaal moet gebeuren. Gelukkig is er ook altijd iemand van 
het gastteam met wie ik dan kan overleggen. Maar het fijnste is dat we jullie ook altijd kunnen vragen 
om mee te helpen. Jij bent bijvoorbeeld heel goed in het klaarzetten van de bordjes en de kopjes. Knap 
hoor!’ 

 
Waar ben jij geboren? 
‘Ik woon al tien jaar in Den Bosch, maar ik kom eigenlijk 
uit Rotterdam.’ 
 
Wat is je favoriete dier? Een leeuw of een tijger? 
‘Nou, dan kies ik toch liever voor een giraffe. Die heeft 
van die mooie ogen en lange wimpers.’ 
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ONS OLIVIERTEAM 
 
 Wijzigingen in team 

Zoals al aangekondigd in het vorige mailnieuws is per 1 september Lieneke van den Oetelaar Olivier 
als PB-er komen versterken. Hierna stelt zij zich voor. 
 

 
Hallo 
 
Hierbij wil ik me graag even voorstellen. 
Ik ben Lieneke van den Oetelaar, sinds kort 60 jaar 
en gehuwd met Gerard. Samen hebben we een 
uitwonende dochter (Julia ) van 29 jaar. We wonen 
in Udenhout. Verder bestaat ons gezin nog uit een 
lieve hond genaamd Ayla, waarmee we dagelijks in 
de bossen wandelen. Ik speel dwarsfluit, ik zwem 
graag en tijdens onze vakantie zijn we echte 
fietsliefhebbers, waarbij we graag een heuveltje 
meepakken. 
De jaren hiervoor ben ik werkzaam geweest bij Cello. 
Ik ben altijd werkzaam geweest in de zorg voor 
mensen met een verstandelijke beperking, waarbij 
ik een aantal jaren een uitstapje heb gemaakt naar het reguliere basis onderwijs. 
Sinds 1 september ben ik werkzaam als persoonlijk begeleider bij Olivier en ik kan niet anders 
zeggen met veel plezier. De eerste kennismaking met de meeste ouders en verwanten is gelegd, 
op naar een mooi vervolg. Ik heb er zin in. 
 
Groetjes, Lieneke 
 

 
Per 1 oktober is leerling Bart Beerens naar een nieuwe woongroep vertrokken om zijn opleiding voort 
te zetten. 
Van begeleidster Conny moest Olivier in november helaas afscheid nemen. In januari 2020 was ze 
enthousiast gestart maar een langdurige ziekte leidde ertoe dat zij definitief niet meer terug kon 
komen bij Olivier. Haar afscheid was door niemand gewenst. De bewoners en het team hebben in 
kleine groepjes afscheid genomen, al met al superverdrietig. 
En gelukkig ook nog heel fijn nieuws: Emy is in december met vlag en wimpel geslaagd als PB-er! 
 
 Doorstromen bevalt prima bij Olivier 

 
 
De functies binnen het zorgteam van Olivier 
zijn niet in beton gegoten. Dat bewijst het 
opschuiven van Eveliene Wagemans: van 
huishoudelijk medewerker naar gastvrouw 
en Marieke van Keulen: van gastvrouw naar 
assistent-begeleider. Het bevalt beiden 
uitstekend. 
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Marieke: ‘Ik had het als gastvrouw prima naar mijn zin. De poetstaken vielen me wel wat zwaar, maar 
het koken samen met de bewoners vond ik fantastisch. Toen onze teamleider Jolanda bij me 
informeerde of ik zin had om als begeleider bij Olivier te werken, zei ik eerst nee. 
Ik ben in de vijftig en had echt niet zo'n zin om nu nog een driejarige MBO-opleiding te beginnen. Maar 
voor de functie van assistent-begeleider bleek dat gelukkig niet nodig. Ik heb nog wel wat certificaten 
gehaald via e-learning. Maar in de praktijk leer je toch het meest.’ 
 
Eveliene: ‘Voor mij speelde dat ik graag 20 in plaats van 12 uur wilde gaan werken. Die kans deed zich 
voor toen Marieke als gastvrouw doorschoof naar de functie van assistent-begeleider. Anderhalf jaar 
geleden ben ik bij Olivier aangenomen om de appartementen van de bewoners schoon te houden. Dat 
deed ik graag, maar de bewoners zelf zag ik niet al te vaak.’ 
 
Marieke: ’Wat mij nu zo bevalt, is dat ik echt één op één contact met de bewoners heb. In de 
gemeenschappelijke ruimte komen ze vaak met meerderen tegelijk binnen. Nu ik ook ben ingeschakeld 
voor de ondersteuning en persoonlijke verzorging, wordt de band veel dieper.’ 
 
Eveliene: ‘Als gastvrouw leer ik niet alleen de collega's binnen het team, maar ook de twaalf bewoners 

van Olivier veel beter kennen. Maar ik leer ook veel van ze. Bijvoorbeeld 
wie wat niet mag eten. Het werk als gastvrouw is ook meer dan gezellig. 
Als je merkt dat het even niet goed met iemand gaat, kun je daar de 
begeleiders ook op attenderen. Het valt me nu ook echt op dat de twaalf 
zo'n hechte groep vormen. Ze komen voor elkaar op als dat nodig is.’ 
 
 
Eén probleem nog wel: wie vult de door Eveliene achtergelaten 
vacature van huishoudelijk medewerker in? De zoektocht gaat 
verder....  

 
 Nieuwe orthopedagoog 

Sinds juli is Rosa Brugts aan Olivier verbonden als orthopedagoog vanuit ASVZ. Hieronder stelt ze zich 
kort voor. 

  

 
Hoi! 
 
Ik ben Rosa Brugts en ik ben sinds de zomer van dit jaar als 
orthopedagoog betrokken bij Olivier. Hiervoor heb ik in 
Sliedrecht als orthopedagoog bij ASVZ gewerkt maar ik ben blij 
om nu in het Brabantse aan de slag te gaan.  
 
Met veel plezier ben ik de bewoners, verwanten en 
medewerkers aan het leren kennen. Leuk om jullie de komende 
tijd tegen te gaan komen. 
 
Tot snel! 
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 Teamcoaching 
 In het voorjaar van 2022 is door Dorien Kloosterman (van belangenbehartiger Naar-Keuze) een 

kwaliteitsonderzoek uitgevoerd onder alle 
betrokkenen bij Olivier. Mede naar aanleiding van dit 
onderzoek is een teamcoachingstraject gestart, 
onder meer bedoeld om de weerbaarheid van het 
team verder te versterken. 
 
Robin van Haren, werkzaam als teamcoach 
behandeling bij ASVZ, is eind 2022 gestart met haar 
activiteiten. De teamcoaching is in het najaar van 
2023 afgerond. Ook de nieuwe teamleden hebben 
meegedaan, soms zelfs al voorafgaand aan hun 
daadwerkelijke indiensttreding. 
 

De teamcoach heeft aan het eind van het traject haar waardering uitgesproken voor het team en voor 
Olivier. Het team heeft door het coachingstraject meer inzicht gekregen in het eigen gedrag en in de 
gehanteerde begeleidingsstijlen naar bewoners. De Oliviervisie en de Triple-C-methode van ASVZ zijn 
hierbij nadrukkelijk betrokken. 
 
 Triple-C 

Het Triple C-model dat in het coachingstraject is toegepast, is ontwikkeld door 
ASVZ. Het model is erop gericht dat mensen met een (verstandelijke) 
beperking het gewone leven kunnen ervaren. De drie C’s staan voor Cliënt (in 
Oliviertermen bewoner), Coach (begeleider) en Competentie. Want het zijn 
altijd een bewoner en zijn of haar begeleider die door middel van 
gezamenlijke, dagelijkse taken bouwen aan hun vertrouwensrelatie en competenties. Hierbij is het 
doel steeds om een menswaardige omgeving en menswaardige zorg vorm te geven. Het model beoogt 

optimaal aan te sluiten op wat 
bewoners nodig hebben, in 
plaats van dat de begeleiding 
zich richt op het beheersen van 
problemen: de begeleiding 
richt zich niet op wat iemand 
heeft, maar op wat iemand 
nodig heeft. Als spanningen, 
stress en probleemgedrag 
afnemen, kan het gewone 
leven het beste worden 
ervaren met alles wat daarbij 
hoort: een plek om je veilig en 
thuis te voelen, met mensen 
waarop je kunt bouwen en met 
een betekenisvolle invulling 
van de dag. 
In het Triple-C-model worden 
drie begeleidingsstijlen 
onderscheiden: richting geven, 
uitnodigen, en ruimte geven. In 
bijgaand plaatje worden ze 
toegelicht.  
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Triple-C richt zich op algemene en universele menselijke behoeften. je gezond en veilig voelen en 
weten waar je aan toe bent; je welkom voelen en ergens bij horen; zelf keuzes kunnen maken en leven 
zonder angsten; iets kunnen leren, zoals nieuwe vaardigheden; iets nuttigs doen voor jezelf en/of voor 
iemand anders. De methode sluit daarmee ook goed aan bij de Oliviervisie die erop is gericht om de 
bewoners een zo normaal mogelijk leven te laten leiden, midden in de samenleving in een beschutte 
woonomgeving, met optimale ontplooiingskansen. Professionele zorgverleners en begeleiders 
ondersteunen dit doel door in goed onderling overleg met de ouders maatwerk te leveren aan elke 
individuele bewoner, afgestemd op diens behoeften. 
 
 
BESTUUR OLIVIER 
 
 Aandachtspunten en bijeenkomsten 

Het Stichtingsbestuur is in augustus en november bijeen gekomen, en had daarnaast regelmatig 
tussentijds contact, ook met de teamleider. Luc Rongen is na een 
aspirantperiode van een jaar definitief toegetreden tot het bestuur dat 
daarmee uit vier personen bestaat. 
 
De nieuwe orthopedagoog Rosa en de nieuwe PB-ers Ingrid en Lieneke 
hebben via een speeddate tijdens de Familieraad in september 
kennisgemaakt met de ouders. In de Familieraad is verder het nieuwe 
informatie- en communicatiesysteem waarmee ASVZ werkt 
(ONS/Caren) toegelicht. 
 
 

Belangrijke aandachtspunten voor het bestuur blijven de 
kwaliteit van de zorg, de teamsamenstelling en de impact van 
personele wisselingen op bewoners, de onderlinge 
communicatie en de financiële positie van Olivier. 
 
Door het bestuur is de vanaf dit jaar verplichte financiële 
jaarverantwoording opgesteld en ingediend, en de 
Oliviernotitie ‘Visie en Organisatie’ is geactualiseerd: de 
laatste versie dateerde alweer uit 2015. 
De Oliviervisie is overeind gebleven, maar de tekst is wel 

aangepast aan nieuwe wet- en regelgeving en daarmee samenhangende wijzigingen, zoals de 
introductie van het PGB-Portaal 2.0. De Oliviervisie is besproken met Yildiz, de voor Olivier nieuwe 
ASVZ-manager. Haar vragen richtten zich vooral op de samenwerking tussen ouders en team en 
mogelijke knelpunten daarin. Het werken volgens de driehoekskunde met respect voor ieders positie 
en deskundigheid blijft het uitgangspunt. In het overleg met ASVZ is verder de gang van zaken binnen 
Olivier besproken, de ureninzet van het team en de teamcoaching. 
 
In oktober is door een afvaardiging van het Stichtingsbestuur samen met teamlid Emy in Eindhoven 
een nuttige bijeenkomst van belangenbehartigersvereniging RPSW bijgewoond over de samenwerking 
binnen ouderinitiatieven tussen team en ouders. 
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WORDT VRIEND-VAN-OLIVIER! 
 
De 'Vrienden-Van-Olivier' zijn opgericht onder auspiciën van onze Vereniging. De activiteiten van 
Vrienden kunnen enorm uiteenlopen, zoals een keertje koken, een uitstapje organiseren, de 
plantenkas onderhouden, juridische know-how leveren, 
of het eigen netwerk aanboren om zaken geregeld te 
krijgen. Vrienden ontvangen het Oliviernieuws. Nieuwe 
vrienden zijn altijd welkom! Vrienden kunnen zich 
aanmelden bij marjanpollemans@vanolivier.nl. 
Olivier heeft ook een Facebook-pagina. 
 
Meld je aan en volg Olivier ook zo op de voet. De groep 
heet Olivier Wooninitiatief. 
 
 
MEER INFORMATIE OVER OLIVIER 
 

 
Zie de website van Olivier www.oliviermoergestel.nl. Voor meer informatie: 
stuur een e-mail naar Olivier@OlivierMoergestel.nl. Wij nemen dan contact 
op. 

mailto:marjanpollemans@vanolivier.nl

